
Notulen van vergadering van de Wmo-adviesraad Stede Broec van 14 december 2023  

A g e n d a                                                                                                                                                      

1. Opening 

De voorzitter gedenkt Gerrit van Nijendaal, die ons in de afgelopen periode is ontvallen. De heer 

Van Nijendaal is ruim vier jaar een toegewijd lid van de Wmo-adviesraad geweest, waarbij hij 

zich speciaal heeft ingezet voor toegankelijkheid en veiligheid. Verder is de heer Van Nijendaal 

actief geweest als vrijwilliger op diverse terreinen. 

2. Vaststelling van de agenda 

• Er waren geen toevoegingen aan de agenda 

• Onderwerpen voor de rondvraag 

• Gevraagd wordt de rol van de adviesraad tijdens de rondvraag te bespreken, dit in relatie tot 

de onrust binnen de SED-organisatie en de slechte communicatie vanuit de gemeente over 

relevante onderwerpen in het sociale domein. 

3. Vaststelling notulen van de vergadering van 16 november 2023 

Behoudens enkele juridische en tekstuele aanpassingen wordt het verslag goedgekeurd. 

4. Uitnodigingen aanvaard, uitnodigingen en terugkoppelingen 

• Terugkoppeling informatiesessie op 23 november ’Regionale inkoop jeugd en Wmo 2024 en 

verder’  

• De informatiesessie betrof een update over de stand van zaken in het inkooptraject voor de 

WMO en Jeugdzorg, een inkoop die voor de gezamenlijke West-Friese gemeenten gebeurt. 

• Er bestaat onduidelijkheid over wat er met de adviezen van de Wmo-adviesraad is gebeurd. 

• Uitgangspunten voor de inkoop zijn de wettelijke kaders en beleidsuitgangspunten 

• Terugkoppeling over de Per Saldo-bijeenkomst. (Per Saldo is de landelijke vereniging van 

mensen met een PGB) 

Er zijn het komend jaar geen grote wijzigingen met betrekking tot de PGB. Wel zijn 

normbedragen wat verhoogd en wordt het woonplaats-beginsel versterkt. (De gemeente blijft 

verantwoordelijk!) 

5. Rapporten ontvangen en/of adviezen gevraagd of uitgebracht, ingekomen stukken 

• Ter kennisname - Uitvoeringsplan Jongeren Adviesraad SED 2023-2024 

De Wmo-adviesraad beoordeelt het uitvoeringsplan als erg ambitieus en weinig meetbaar. Toch 

meent de Wmo-adviesraad dat het plan de verantwoordelijkheid van de Jongeren Adviesraad is 

en derhalve geen advies behoeft. 

• Ter kennisname - Documenten met betrekking tot ’voortzetten versterken 1e lijnzorg Ons Stede 

Broec’ 

De Wmo-adviesraad betreurt het dat deze documenten niet voor de bespreking in de 

gemeenteraad aan de Wmo-adviesraad zijn voorgelegd, men is het eens met de ingeslagen weg. 

6. Cursussen 

Voorgesteld wordt de cursus ’Aan de slag als adviesraadslid’ van de Koepel met de gehele 

Wmo-adviesraad te gaan volgen. Een dergelijke cursus geeft handvatten hoe de band met de 

burgers te versterken en op welke wijze de Wmo-adviesraad haar invloed kan vergroten. 

Daarnaast geeft de cursus een beter inzicht in de wetten in het sociale domein. 



Onderzocht zal worden welke mogelijkheden de Koepel biedt voor een in-huis cursus of 

een cursus samen met de andere SED Wmo-adviesraden. 

7. Brainstormen over de invulling van de gemeenschappelijke (SED) bijeenkomst op 18 

januari 2024 

Potentiële onderwerpen voor de gezamenlijke sessie zijn: opstellen van een jaarplan, hoe te 

reageren op de problemen binnen de SED organisatie, cursussen en het vormgeven van een 

verdere samenwerking tussen de SED Wmo-adviesraden.  

Voorafgaand aan de vergadering zal een agenda worden toegestuurd. 

8. Mededelingen 

De crisis binnen het sociale domein van de SED-organisatie duurt voort en er lijkt nog geen 

oplossing in zicht. Ziekte en personeelstekorten leiden er toe dat vragen slecht worden 

beantwoord en reacties op uitgebrachte adviezen uitblijven. 

De Wmo-adviesraad meent dat een formele reactie naar B&W noodzakelijk is. Met name zal 

worden gevraagd naar de korte en middellange termijnplannen om de gevolgen van deze 

problemen te ondervangen. Indien dergelijke plannen (nog) niet bestaan, dan dient aangegeven te 

worden wanneer deze plannen er wel zullen zijn. De Wmo-adviesraad maakt zich grote zorgen. 

9. Actiepunten en terugkoppeling van de werkgroepen 

• Werkgroep Toegankelijkheid 

Afgelopen week heeft er een gesprek plaatsgevonden met de werkvoorbereiders. Daarbij is 

gevraagd om een lijst met urgente (veiligheids) zaken en een lijst met makkelijk op te lossen 

zaken (laaghangend fruit) op te stellen. 

• Seniorenraad 

Het volledige subsidiebedrag voor 2024 is toegekend. Verder geen specifieke activiteiten 

• Focusgroep Jeugdzorg 

Geen specifieke zaken. 

10. Rondvraag 

• De invloed van de Wmo-adviesraad wordt op dit moment als zeer beperkt ervaren. Zo worden 

belangrijke stukken in het sociale domein niet automatisch ter advisering aan de Wmo-

adviesraad voorgelegd en worden uitgebrachte adviezen niet altijd aan de gemeenteraad 

toegestuurd, laat staan besproken. 

Ook tussenadviezen aan het ambtenarenapparaat worden niet teruggekoppeld (wat wordt er met 

de opmerkingen gedaan?).  

In de brief aan B&W over de problemen binnen de SED organisatie zal ook de aandacht 

gevraagd worden voor dit punt. Daarnaast  wordt voorgesteld om de burgemeester uit te 

nodigen, dit omdat het nog wel even duurt voor de nieuwe wethouder zal zijn ingewerkt. 

De volgende vergadering is de vergadering met de andere SED Wmo-adviesraden op 18 

januari 2024 in het gemeentehuis van Hoogkarspel.


